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 6.a Visie op sport en bewegen Lansingerland 'Scoren met sport'. 

 

 

Vraag van  

 

 

Dave Bergwerff, CDA 

 

Vraag:  

 

 
01. Tot mijn verbazing lees ik het volgende in de Visie op sport en bewegen:  

‘In het collegeprogramma ‘Lansingerland doet ’t’ is afgesproken dat we 

de huurtarieven bevriezen tot en met 2020;’ Pagina 19.    

Ik ga er even vanuit dat dit een typefout is. Citaat uit het 

collegeprogramma: ‘Daarom bevriezen we de huurtarieven voor binnen- 

en buitensport locaties voor de komende vier jaar’.  

Klopt het dat dit een typefout is, en dat dit 2022 moet zijn en niet 2020? 

 
02. In de Visie sport en bewegen lees ik niets over ambities en wensen van 

de sportverenigingen. Behandelen wij dit op een ander tijdstip, zo ja 

wanneer? 

 

03. Bij het deel Financiën op pagina 27 worden geen bedragen genoemd, 

enkel p.m. Het is voor de raadsleden onmogelijk om in te schatten of er 

reële bedragen worden uitgegeven. Wanneer verwacht u de kosten met 

de raad te kunnen delen? 

 
04. Ook bij deel Financiën op pagina 27 staat dat er een viertal acties in 

2019 zijn gestart. De kosten staan nog op P.M. Zijn deze kosten 

inmiddels bekend en zo ja hoeveel bedragen de kosten van deze 

activiteiten? 

 

 

Beantwoording:  

 

01. In het collegeprogramma ‘Lansingerland doet ‘t’ is opgenomen dat we 

de huurtarieven voor binnen- en buitensport locaties de komende vier 

jaar bevriezen. Daarbij is een scheiding gemaakt tussen: 

1) de huurtarieven tot en met 2020; daarvoor stelde uw gemeenteraad 

in oktober 2018 de Tarievennota Sportaccommodaties 2019-2020 vast. 

2) een nieuwe Tarievennota Sportaccommodaties 2021-2025; in 2020 

stellen we, na het opstellen van het accommodatieplan, een nieuwe 

tarievenstructuur met een passend huurtarief op. Het collegeprogramma 

‘Lansingerland doet ‘t’ blijft hierbij het uitgangspunt. 

 

02. De sportvisie kwam tot stand door een interactief traject met 

sportverenigingen en andere betrokkenen uit de sportwereld van 

Lansingerland. In april 2018 organiseerden wij de kick-off van de 

sportvisie. Daarnaast bespraken wij de sportvisie op de jaarlijkse Avond 

van de Sport in oktober 2018 en hadden sportverenigingen de 

mogelijkheid om input te leveren. Deze input is verwerkt in de 

sportvisie. De laatste versie is gedeeld met de sportverenigingen tijdens 



de ‘Eindsprint’ in februari 2019. Dit was een avondbijeenkomst waarvoor 

we alle sportverenigingen uitnodigden. De sportverenigingen 

ondersteunen deze sportvisie. Samen met de sportverenigingen werken 

we de komende jaren aan de uitvoering van de sportvisie. 

 

03. Het is mogelijk dat vervolgacties uit de sportvisie, zoals het 

accommodatieplan en de nieuwe tarievenstructuur, financiële gevolgen 

met zich meebrengen. Hierover vindt bij het vaststellen van deze 

vervolgacties besluitvorming plaats. Deze kosten zijn op dit moment nog 

onbekend en daarom aangegeven met PM. De eventuele financiële 

vertaling voor de uitvoering van de plannen volgt in de Kaderbrief 2020 

en latere Kaderbrieven en nemen we mee in de reguliere P&C cyclus. 

 

04. Voor de sportvisie op zich is geen extra budget nodig. We werken 

vervolgens aan plannen van aanpak voor de uitvoering van de acties. Het 

gaat om de volgende vier acties die starten in 2019: 

1. Grenzeloos Actief 

Voor deze actie is dekking (€ 7.500) gevonden binnen programma 3. 

Dit staat opgenomen in de sportvisie. 

2. Accommodatieplan 

In 2019 starten wij met het opstellen van een accommodatieplan. 

Het opstellen van dit plan vindt plaats binnen de bestaande 

middelen. Echter, de vervolgacties die uit dit plan voortkomen, 

kunnen wellicht kosten met zich meebrengen. Omdat nog niet 

duidelijk is welke vervolgacties dit zijn, zijn ook de kosten hiervoor 

nog onbekend. We leggen dit op een later moment voor aan uw 

gemeenteraad in de Kaderbrief 2021. 

3. Combinatiefunctionarissen 

In 2019 optimaliseren we de inzet van combinatiefunctionarissen. In 

2019 hebben we hiervoor incidenteel dekking gevonden binnen 

programma 3. Structurele dekking vanaf 2020 is nog niet gevonden 

en staat daarom nog op PM. Dit dekkingsvoorstel leggen wij voor 

aan uw gemeenteraad in de Kaderbrief 2020. 

4. Onderzoeken haalbaarheid en positionering sportloket en/of 

sportpagina 

In 2019 starten wij met een onderzoek naar de wenselijkheid en 

mogelijkheid om een sportloket/sportpagina te openen. Dit 

onderzoek vindt plaats binnen de bestaande middelen. Het 

daadwerkelijk opstarten en inrichten van een sportloket en/of 

sportpagina kan wellicht kosten met zich meebrengen. Deze kosten 

zijn nu nog niet bekend. 

 

 


